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Rada Miejska w Piasecznie  
 

Protokół 

z 53 sesji Rady Miejskiej w dniu 7 listopada 2018  r. 
 

Obrady rozpoczęto w dniu  7 listopada 2018 r. o godz. 09:40, a zakończono o godz. 11:25, 
tego samego dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 22 członków. 

Obecni: 

1. Krzysztof Cieślak 
2. Agnieszka Czajkowska 
3. Łukasz Kamiński 
4. Dorota Kłos 
5. Anna Kostyrka 
6. Katarzyna Krzyszkowska-Sut 
7. Hanna Krzyżewska 
8. Jacek Łuczak 
9. Artur Maicki  
10. Adam Marciniak  
11. Michał Mierzwa 
12. Andrzej Mizerski 
13. Jerzy Mościcki 
14. Zbigniew Mucha 
15. Piotr Obłoza 
16. Michał Rosa 
17. Antoni Rosłon 
18. Robert Widz 
19. Józef Wierzchowski 
20. Magdalena Woźniak 
21. Ewelina Wójcik 
22. Katarzyna Wypych 

1. Otwarcie sesji. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Piotr Obłoza otworzył 53 sesję Rady Miejskiej o godz. 
9:40. Stwierdził kworum. 

Przystąpiono do ustalania porządku obrad.  

Burmistrz Zdzisław Lis wnioskował o wycofanie dwóch uchwał: 

1) W sprawie zmiany uchwały nr 1607/XIXN/2010 z dn. 10.11.2010 r. na wniesienie 
wkładu niepieniężnego do spółki działającej pod firmą Przedsiębiorstwo Wodociągów i 
Kanalizacji w Piasecznie spółka z o.o.  
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2) w sprawie wyrażenia zgody na nabycie przez Gminę Piaseczno prawa własności 
niezabudowanej nieruchomości oznaczonej jako działka ew. nr 23/59 obr 53 gm. 
Piaseczno 

Burmistrz Zdzisław Lis wnioskował o wprowadzenie do porządku obrad następujących 
projektów uchwał: 

1) w sprawie zmiany uchwały budżetowej nr 1275/XLII/2017 Rady Miejskiej w Piasecznie 
z dnia 19 grudnia 2017r. (dot. zwiększenia dochodów o kwotę 395.000,00 zł). 

2) w sprawie zmiany uchwały budżetowej nr 1275/XLII/2017 Rady Miejskiej w Piasecznie 
z dnia 19 grudnia 2017r. (dot. zmniejszenia wydatków o kwotę 23.440,00 zł). 

3) w sprawie zmiany uchwały budżetowej nr 1275/XLII/2017 Rady Miejskiej w Piasecznie 
z dnia 19 grudnia 2017r. (dot. zwiększa się dochody o kwotę 96 641 zł. oraz zwiększa 
się wydatki o kwotę 368 300 zł. na wniosek CUW)  

4) w sprawie zmiany uchwały budżetowej nr 1275/XLII/2017 Rady Miejskiej w Piasecznie 
z dnia 19 grudnia 2017r. (dot. Rachunek dochodów SJB)  

5) w sprawie zmiany uchwały nr 1032/XXXVI/2017 Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 5 
lipca 2017 r. w sprawie udzielenia pomocy finansowej w formie dotacji celowej dla 
Gminy Konstancin- Jeziorna  

6) w sprawie zmiany uchwały nr 1011/XXXV/2017 Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 14 
czerwca 2017 r. w sprawie pomocy rzeczowej dla Województwa Mazowieckiego, 
uchwały 1097/XXXVII/2017 Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 30 sierpnia 2017r. w 
sprawie zmiany uchwały nr 1011/XXXV/2017 Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 14 
czerwca 2017 r. w sprawie pomocy rzeczowej dla Województwa Mazowieckiego oraz 
uchwały nr 1318/XLIV/2018 Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 14 lutego 2018r. w 
sprawie zmiany uchwały nr 1011/XXXV/2017 Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 14 
czerwca 2017 r. w sprawie pomocy rzeczowej dla Województwa Mazowieckiego oraz 
uchwały nr 1097/XXXVII/2017 Rady Miejskiej z dnia 30 sierpnia 2017r. w sprawie 
zmiany uchwały nr 1011/XXXV/2017 Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 14 czerwca 
2017 r. w sprawie pomocy rzeczowej dla Województwa Mazowieckiego.  

7) w sprawie zmiany uchwały nr 1274/XLII/2017 Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 19 
grudnia 2017r. w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej dla Województwa 
mazowieckiego oraz uchwały nr 1551/LI/2018 Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 19 
września 2018r. w sprawie zmiany uchwały nr 1274/XLII/2017 Rady Miejskiej w 
Piasecznie z dnia 19 grudnia 2017r. w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej dla 
Województwa Mazowieckiego.  

8) w sprawie zmiany uchwały budżetowej nr 1275/XLII/2017 Rady Miejskiej w Piasecznie 
z dnia 19 grudnia 2017r(dot. zwiększenia wydatków o kwotę 363.550,00 zł).  

9) w sprawie zmiany uchwały budżetowej nr 1275/XLII/2017 Rady Miejskiej w Piasecznie 
z dnia 19 grudnia 2017r. (dot. zwiększenia wydatki o kwotę 43.550 zł.)  

10)  w sprawie zmiany uchwały budżetowej nr 1275/XLII/2017 Rady Miejskiej w Piasecznie 
z dnia 19 grudnia 2017r. (dot. zwiększenia dochodów o kwotę 3.000,00 zł i 
zmniejszenia wydatków o kwotę 49.404,00 zł).  
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11)  w sprawie zmiany uchwały budżetowej nr 1275/XLII/2017 Rady Miejskiej w Piasecznie 
z dnia 19 grudnia 2017r. (dot. zwiększa się dochody o kwotę 61 249 zł. oraz zwiększa 
się wydatki o kwotę 36 900 zł. )  

12)  w sprawie zmiany uchwały budżetowej nr 1275/XLII/2017 Rady Miejskiej w Piasecznie 
z dnia 19 grudnia 2017r. (dot. zwiększenia wydatków o kwotę 400.000,00 zł).  

13)  w sprawie zmiany uchwały budżetowej nr 1275/XLII/2017 Rady Miejskiej w Piasecznie 
z dnia 19 grudnia 2017r. (dot. zwiększenia dochodów o kwotę 1 295 323,00 zł.).  

14) w sprawie zmiany uchwały budżetowej nr 1275/XLII/2017 Rady Miejskiej w Piasecznie 
z dnia 19 grudnia 2017r. (dot. zmniejszenia wydatków o kwotę 189.000,00 zł.). 

15)  w sprawie zmiany Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie miasta i 
gminy Piaseczno.  

16) w sprawie zmiany uchwały nr 1495/XLIX/2018 Rady Miejskiej w Piasecznie w sprawie 
ustalenia szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania 
odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych 
odpadów zmienionej uchwałą nr 1594/LII/2018 Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 
17.10.2018r. 

Głosowanie zaproponowanych zmian: 

1) uzupełnienie porządku o projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej 
nr 1275/XLII/2017 Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 19 grudnia 2017r. (dot. zwiększenia 
dochodów o kwotę 395.000,00 zł). 
Głosowano w sprawie: uzupełnienia porządku o projekt uchwały w sprawie zmiany 
uchwały budżetowej nr 1275/XLII/2017 Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 19 grudnia 
2017r. (dot. zwiększenia dochodów o kwotę 395.000,00 zł). 
Wyniki głosowania  
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 3 
Wyniki imienne: ZA (18) Krzysztof Cieślak, Agnieszka Czajkowska, Łukasz Kamiński, 
Dorota Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Jacek Łuczak, Artur 
Maicki , Adam Marciniak , Andrzej Mizerski, Jerzy Mościcki, Zbigniew Mucha, Piotr 
Obłoza, Antoni Rosłon, Robert Widz, Józef Wierzchowski, Ewelina Wójcik, Katarzyna 
Wypych; 
BRAK GŁOSU (1) Anna Kostyrka;  
NIEOBECNI (3) Michał Mierzwa, Michał Rosa, Magdalena Woźniak 
wprowadzono do porządku obrad w pkt 9.6 
 
2) uzupełnienie porządku o projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej 
nr 1275/XLII/2017 Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 19 grudnia 2017r. 
(dot. zmniejszenia wydatków o kwotę 23.440,00 zł). 
Głosowano w sprawie: uzupełnienia porządku o projekt uchwały w sprawie zmiany 
uchwały budżetowej nr 1275/XLII/2017 Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 19 grudnia 
2017r. (dot. zmniejszenia wydatków o kwotę 23.440,00 zł)..  
Wyniki głosowania    
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne:  ZA (20) Krzysztof Cieślak, Agnieszka Czajkowska, Łukasz Kamiński, 
Dorota Kłos, Anna Kostyrka, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Jacek 
Łuczak, Artur Maicki , Adam Marciniak , Andrzej Mizerski, Jerzy Mościcki, Zbigniew 
Mucha, Piotr Obłoza, Michał Rosa, Antoni Rosłon, Robert Widz, Józef Wierzchowski, 
Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
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NIEOBECNI (2)Michał Mierzwa, Magdalena Woźniak 
wprowadzono do porządku obrad w pkt 9.7 
 
3) uzupełnienie porządku o projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej nr 
1275/XLII/2017 Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 19 grudnia 2017r. (dot. zwiększa się 
dochody o kwotę 96 641 zł. oraz zwiększa się wydatki o kwotę 368 300 zł. na wniosek 
CUW) 
Głosowano w sprawie: uzupełnienia porządku o projekt uchwały w sprawie zmiany 
uchwały budżetowej nr 1275/XLII/2017 Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 19 grudnia 
2017r. (dot. zwiększa się dochody o kwotę 96 641 zł.).  
Wyniki głosowania  
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: ZA (20) Krzysztof Cieślak, Agnieszka Czajkowska, Łukasz Kamiński, 
Dorota Kłos, Anna Kostyrka, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Jacek 
Łuczak, Artur Maicki , Adam Marciniak , Andrzej Mizerski, Jerzy Mościcki, Zbigniew 
Mucha, Piotr Obłoza, Michał Rosa, Antoni Rosłon, Robert Widz, Józef Wierzchowski, 
Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
NIEOBECNI (2) Michał Mierzwa, Magdalena Woźniak 
wprowadzono do porządku obrad w pkt 9.8 
 
4) uzupełnienie porządku o projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej nr 
1275/XLII/2017 Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 19 grudnia 2017r. (dot. Rachunek 
dochodów SJB) 
Głosowano w sprawie : uzupełnienia porządku o projekt uchwały w sprawie zmiany 
uchwały budżetowej nr 1275/XLII/2017 Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 19 grudnia 
2017r. (dot. Rachunek dochodów SJB).  
Wyniki głosowania  
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: ZA (20) Krzysztof Cieślak, Agnieszka Czajkowska, Łukasz Kamiński, 
Dorota Kłos, Anna Kostyrka, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Jacek 
Łuczak, Artur Maicki , Adam Marciniak , Andrzej Mizerski, Jerzy Mościcki, Zbigniew 
Mucha, Piotr Obłoza, Michał Rosa, Antoni Rosłon, Robert Widz, Józef Wierzchowski, 
Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
NIEOBECNI (2) Michał Mierzwa, Magdalena Woźniak 
wprowadzono do porządku obrad w pkt 9.9 
 
5) uzupełnienie porządku o projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały nr 
1032/XXXVI/2017 Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 5 lipca 2017 r. w sprawie udzielenia 
pomocy finansowej w formie dotacji celowej dla Gminy Konstancin- Jeziorna 
Głosowano w sprawie : uzupełnienia porządku o projekt uchwały w sprawie zmiany 
uchwały nr 1032/XXXVI/2017 Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 5 lipca 2017 r. w sprawie 
udzielenia pomocy finansowej w formie dotacji celowej dla Gminy Konstancin- Jeziorna.  
Wyniki głosowania   
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: ZA (18) Krzysztof Cieślak, Agnieszka Czajkowska, Łukasz Kamiński, 
Dorota Kłos, Anna Kostyrka, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Jacek 
Łuczak, Artur Maicki , Adam Marciniak , Andrzej Mizerski, Jerzy Mościcki, Piotr Obłoza, 
Michał Rosa, Antoni Rosłon, Robert Widz, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
BRAK GŁOSU (2) Zbigniew Mucha, Józef Wierzchowski 
NIEOBECNI (2) Michał Mierzwa, Magdalena Woźniak 
wprowadzono do porządku obrad w pkt 9.10 
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6) uzupełnienie porządku o projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały nr 
1011/XXXV/2017 Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 14 czerwca 2017 r. w sprawie 
pomocy rzeczowej dla Województwa Mazowieckiego, uchwały 1097/XXXVII/2017 Rady 
Miejskiej w Piasecznie z dnia 30 sierpnia 2017r. w sprawie zmiany uchwały nr 
1011/XXXV/2017 Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 14 czerwca 2017 r. w sprawie 
pomocy rzeczowej dla Województwa Mazowieckiego oraz uchwały nr 1318/XLIV/2018 
Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 14 lutego 2018r. w sprawie zmiany uchwały nr 
1011/XXXV/2017 Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 14 czerwca 2017 r. w sprawie 
pomocy rzeczowej dla Województwa Mazowieckiego oraz uchwały nr 1097/XXXVII/2017 
Rady Miejskiej z dnia 30 sierpnia 2017r. w sprawie zmiany uchwały nr 1011/XXXV/2017 
Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 14 czerwca 2017 r. w sprawie pomocy rzeczowej dla 
Województwa Mazowieckiego. 
Głosowano w sprawie:  uzupełnienia porządku o projekt uchwały w sprawie zmiany 
uchwały nr 1011/XXXV/2017 Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 14 czerwca 2017 r. w 
sprawie pomocy rzeczowej dla Województwa Mazowieckiego, uchwały 1097/XXXVII/2017 
Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 30 sierpnia 2017r. w sprawie zmiany uchwały nr 
1011/XXXV/2017 Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 14 czerwca 2017 r. w sprawie 
pomocy rzeczowej dla Województwa Mazowieckiego oraz uchwały nr 1318/XLIV/2018 
Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 14 lutego 2018r. w sprawie zmiany uchwały nr 
1011/XXXV/2017 Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 14 czerwca 2017 r. w sprawie 
pomocy rzeczowej dla Województwa Mazowieckiego oraz uchwały nr 1097/XXXVII/2017 
Rady Miejskiej z dnia 30 sierpnia 2017r. w sprawie zmiany uchwały nr 1011/XXXV/2017 
Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 14 czerwca 2017 r. w sprawie pomocy rzeczowej dla 
Województwa Mazowieckiego.  
Wyniki głosowania  
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: ZA (18) Krzysztof Cieślak, Agnieszka Czajkowska, Łukasz Kamiński, 
Dorota Kłos, Anna Kostyrka, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Jacek 
Łuczak, Artur Maicki , Adam Marciniak , Andrzej Mizerski, Jerzy Mościcki, Piotr Obłoza, 
Michał Rosa, Antoni Rosłon, Robert Widz, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
BRAK GŁOSU (2) Zbigniew Mucha, Józef Wierzchowski 
NIEOBECNI (2) Michał Mierzwa, Magdalena Woźniak 
wprowadzono do porządku obrad w pkt 9.11 

7) uzupełnienie porządku o projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały nr 1274/XLII/2017 
Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 19 grudnia 2017r. w sprawie udzielenia pomocy 
rzeczowej dla Województwa mazowieckiego oraz uchwały nr 1551/LI/2018 Rady Miejskiej 
w Piasecznie z dnia 19 września 2018r. w sprawie zmiany uchwały nr 1274/XLII/2017 
Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 19 grudnia 2017r. w sprawie udzielenia pomocy 
rzeczowej dla Województwa Mazowieckiego. 
Głosowano w sprawie:  uzupełnienie porządku o projekt uchwały w sprawie zmiany 
uchwały nr 1274/XLII/2017 Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 19 grudnia 2017r. w 
sprawie udzielenia pomocy rzeczowej dla Województwa mazowieckiego oraz uchwały nr 
1551/LI/2018 Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 19 września 2018r. w sprawie zmiany 
uchwały nr 1274/XLII/2017 Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 19 grudnia 2017r. w 
sprawie udzielenia pomocy rzeczowej dla Województwa Mazowieckiego.   
Wyniki głosowania  
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: ZA (19) Krzysztof Cieślak, Agnieszka Czajkowska, Łukasz Kamiński, 
Dorota Kłos, Anna Kostyrka, Hanna Krzyżewska, Jacek Łuczak, Artur Maicki , Adam 
Marciniak , Andrzej Mizerski, Jerzy Mościcki, Zbigniew Mucha, Piotr Obłoza, Michał Rosa, 
Antoni Rosłon, Robert Widz, Józef Wierzchowski, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
BRAK GŁOSU (1) Katarzyna Krzyszkowska-Sut 
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NIEOBECNI (2) Michał Mierzwa, Magdalena Woźniak 
wprowadzono do porządku obrad w pkt 9.12 
 
8) uzupełnienie porządku o projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej nr 
1275/XLII/2017 Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 19 grudnia 2017r(dot. zwiększenia 
wydatków o kwotę 363.550,00 zł). 
Głosowano w sprawie:  uzupełnienie porządku o projekt uchwały w sprawie zmiany 
uchwały budżetowej nr 1275/XLII/2017 Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 19 grudnia 
2017r(dot. zwiększenia wydatków o kwotę 363.550,00 zł)..  
Wyniki głosowania  
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: ZA (20) Krzysztof Cieślak, Agnieszka Czajkowska, Łukasz Kamiński, 
Dorota Kłos, Anna Kostyrka, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Jacek 
Łuczak, Artur Maicki , Adam Marciniak , Andrzej Mizerski, Jerzy Mościcki, Zbigniew 
Mucha, Piotr Obłoza, Michał Rosa, Antoni Rosłon, Robert Widz, Józef Wierzchowski, 
Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
NIEOBECNI (2) Michał Mierzwa, Magdalena Woźniak 
wprowadzono do porządku obrad w pkt 9.13 
 
9) uzupełnienie porządku o projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej nr 
1275/XLII/2017 Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 19 grudnia 2017r. (dot. zwiększenia 
wydatki o kwotę 43.550 zł.) 
Głosowano w sprawie:  uzupełnienie porządku o projekt uchwały w sprawie zmiany 
uchwały budżetowej nr 1275/XLII/2017 Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 19 grudnia 
2017r. (dot. zwiększenia wydatki o kwotę 43.550 zł.).  
Wyniki głosowania  
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: ZA (20) Krzysztof Cieślak, Agnieszka Czajkowska, Łukasz Kamiński, 
Dorota Kłos, Anna Kostyrka, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Jacek 
Łuczak, Artur Maicki , Adam Marciniak , Andrzej Mizerski, Jerzy Mościcki, Zbigniew 
Mucha, Piotr Obłoza, Michał Rosa, Antoni Rosłon, Robert Widz, Józef Wierzchowski, 
Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
NIEOBECNI (2) Michał Mierzwa, Magdalena Woźniak 
wprowadzono do porządku obrad w pkt 9.14 
 
10) uzupełnienie porządku o projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej nr 
1275/XLII/2017 Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 19 grudnia 2017r. (dot. zwiększenia 
dochodów o kwotę 3.000,00 zł i zmniejszenia wydatków o kwotę 49.404,00 zł). 
Głosowano w sprawie: uzupełnienia porządku o projekt uchwały w sprawie zmiany 
uchwały budżetowej nr 1275/XLII/2017 Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 19 grudnia 
2017r. (dot. zwiększenia dochodów o kwotę 3.000,00 zł i zmniejszenia wydatków o kwotę 
49.404,00 zł).  
Wyniki głosowania  
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: ZA (20) Krzysztof Cieślak, Agnieszka Czajkowska, Łukasz Kamiński, 
Dorota Kłos, Anna Kostyrka, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Jacek 
Łuczak, Artur Maicki , Adam Marciniak , Andrzej Mizerski, Jerzy Mościcki, Zbigniew 
Mucha, Piotr Obłoza, Michał Rosa, Antoni Rosłon, Robert Widz, Józef Wierzchowski, 
Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
NIEOBECNI (2) Michał Mierzwa, Magdalena Woźniak 
wprowadzono do porządku obrad w pkt 9.15 
 
11) uzupełnienie porządku o projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej nr 
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1275/XLII/2017 Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 19 grudnia 2017r. (dot. zwiększa się 
dochody o kwotę 61 249 zł. oraz zwiększa się wydatki o kwotę 36 900 zł. ) 
Głosowano w sprawie:  uzupełnienie porządku o projekt uchwały w sprawie zmiany 
uchwały budżetowej nr 1275/XLII/2017 Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 19 grudnia 
2017r. (dot. zwiększa się dochody o kwotę 61 249 zł. oraz zwiększa się wydatki o kwotę 
36 900 zł. ) .  
Wyniki głosowania  
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
ZA (19) Krzysztof Cieślak, Agnieszka Czajkowska, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Anna 
Kostyrka, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Jacek Łuczak, Artur Maicki , 
Adam Marciniak , Andrzej Mizerski, Jerzy Mościcki, Piotr Obłoza, Michał Rosa, Antoni 
Rosłon, Robert Widz, Józef Wierzchowski, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
BRAK GŁOSU (1) Zbigniew Mucha 
NIEOBECNI (2) Michał Mierzwa, Magdalena Woźniak 
wprowadzono do porządku obrad w pkt 9.16 
 
12) uzupełnienie porządku o projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej nr 
1275/XLII/2017 Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 19 grudnia 2017r. (dot. zwiększenia 
wydatków o kwotę 400.000,00 zł, ). 
Głosowano w sprawie:  uzupełnienia porządku o projekt uchwały w sprawie zmiany 
uchwały budżetowej nr 1275/XLII/2017 Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 19 grudnia 
2017r. (dot. zwiększenia wydatków o kwotę 400.000,00 zł, ).  
Wyniki głosowania  
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: ZA (20) Krzysztof Cieślak, Agnieszka Czajkowska, Łukasz Kamiński, 
Dorota Kłos, Anna Kostyrka, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Jacek 
Łuczak, Artur Maicki , Adam Marciniak , Andrzej Mizerski, Jerzy Mościcki, Zbigniew 
Mucha, Piotr Obłoza, Michał Rosa, Antoni Rosłon, Robert Widz, Józef Wierzchowski, 
Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
NIEOBECNI (2) Michał Mierzwa, Magdalena Woźniak 
wprowadzono do porządku obrad w pkt 9.17 
 
13) uzupełnienie porządku o projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej nr 
1275/XLII/2017 Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 19 grudnia 2017r. (dot. zwiększenia 
dochodów o kwotę 1 295 323,00 zł, ). 
Głosowano w sprawie:  uzupełnienie porządku o projekt uchwały w sprawie zmiany 
uchwały budżetowej nr 1275/XLII/2017 Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 19 grudnia 
2017r. (dot. zwiększenia dochodów o kwotę 1 295 323,00 zł, )..  
Wyniki głosowania  
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
ZA (18) Krzysztof Cieślak, Agnieszka Czajkowska, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Anna 
Kostyrka, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Jacek Łuczak, Adam 
Marciniak, Andrzej Mizerski, Jerzy Mościcki, Zbigniew Mucha, Piotr Obłoza, Michał Rosa, 
Antoni Rosłon, Robert Widz, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
BRAK GŁOSU (2) Artur Maicki , Józef Wierzchowski 
NIEOBECNI (2) Michał Mierzwa, Magdalena Woźniak 
wprowadzono do porządku obrad w pkt 9.18 
 
14) uzupełnienie porządku o projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej nr 
1275/XLII/2017 Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 19 grudnia 2017r. (dot. zmniejszenia 
wydatków o kwotę 189.000,00 zł.). 
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Głosowano w sprawie:  uzupełnienie porządku o projekt uchwały w sprawie zmiany 
uchwały budżetowej nr 1275/XLII/2017 Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 19 grudnia 
2017r. (dot. zmniejszenia wydatków o kwotę 189.000,00 zł.).   
Wyniki głosowania  
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: ZA (20) Krzysztof Cieślak, Agnieszka Czajkowska, Łukasz Kamiński, 
Dorota Kłos, Anna Kostyrka, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Jacek 
Łuczak, Artur Maicki , Adam Marciniak , Andrzej Mizerski, Jerzy Mościcki, Zbigniew 
Mucha, Piotr Obłoza, Michał Rosa, Antoni Rosłon, Robert Widz, Józef Wierzchowski, 
Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
NIEOBECNI (2) Michał Mierzwa, Magdalena Woźniak 
wprowadzono do porządku obrad w pkt 9.19 
 
15) uzupełnienie porządku o projekt uchwały w sprawie zmiany Regulaminu utrzymania 
czystości i porządku na terenie miasta i gminy Piaseczno. 
Głosowano w sprawie: uzupełnienia porządku o projekt uchwały w sprawie zmiany 
Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie miasta i gminy Piaseczno.   
Wyniki głosowania  
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: ZA (20) Krzysztof Cieślak, Agnieszka Czajkowska, Łukasz Kamiński, 
Dorota Kłos, Anna Kostyrka, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Jacek 
Łuczak, Artur Maicki , Adam Marciniak , Andrzej Mizerski, Jerzy Mościcki, Zbigniew 
Mucha, Piotr Obłoza, Michał Rosa, Antoni Rosłon, Robert Widz, Józef Wierzchowski, 
Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
NIEOBECNI (2) Michał Mierzwa, Magdalena Woźniak 
wprowadzono do porządku obrad w pkt 9.32 
 
16) uzupełnienie porządku o projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały nr 
1495/XLIX/2018 Rady Miejskiej w Piasecznie w sprawie ustalenia szczegółowego 
sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych od 
właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów zmienionej uchwałą nr 
1594/LII/2018 Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 17.10.2018r. 
Głosowano w sprawie:  uzupełnienia porządku o projekt uchwały w sprawie zmiany 
uchwały nr 1495/XLIX/2018 Rady Miejskiej w Piasecznie w sprawie ustalenia 
szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów 
komunalnych od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów zmienionej 
uchwałą nr 1594/LII/2018 Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 17.10.2018r..  
Wyniki głosowania  
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne:  
ZA (19) Krzysztof Cieślak, Agnieszka Czajkowska, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Anna 
Kostyrka, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Jacek Łuczak, Artur Maicki , 
Adam Marciniak, Jerzy Mościcki, Zbigniew Mucha, Piotr Obłoza, Michał Rosa, Antoni 
Rosłon, Robert Widz, Józef Wierzchowski, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
BRAK GŁOSU (2) Andrzej Mizerski, Magdalena Woźniak 
NIEOBECNI (1) Michał Mierzwa 
wprowadzono do porządku obrad w pkt 9.33 

17) zdjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr 1607/XIXN/2010 z dn. 10.11.2010 r. na 
wniesienie wkładu niepieniężnego do spółki działającej pod firmą Przedsiębiorstwo 
Wodociągów i Kanalizacji w Piasecznie spółka z o.o.  
Głosowano w sprawie: zdjęcia uchwały w sprawie zmiany uchwały nr 1607/XIXN/2010 z 
dn. 10.11.2010 r. na wniesienie wkładu niepieniężnego do spółki działającej pod firmą 
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Przedsiębiorstwo Wodociągów i Kanalizacji w Piasecznie spółka z o.o..  
Wyniki głosowania  
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: ZA (20) Krzysztof Cieślak, Agnieszka Czajkowska, Łukasz Kamiński, 
Dorota Kłos, Anna Kostyrka, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Jacek 
Łuczak, Artur Maicki , Adam Marciniak , Andrzej Mizerski, Jerzy Mościcki, Zbigniew 
Mucha, Piotr Obłoza, Michał Rosa, Antoni Rosłon, Robert Widz, Józef Wierzchowski, 
Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
BRAK GŁOSU (1) Magdalena Woźniak 
NIEOBECNI (1) Michał Mierzwa 
projekt zdjęty z porządku obrad   

18) zdjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie przez Gminę Piaseczno prawa 
własności niezabudowanej nieruchomości oznaczonej jako działka ew. nr 23/59 obr 53 
gm. Piaseczno 
Głosowano w sprawie : zdjęcia uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie przez 
Gminę Piaseczno prawa własności niezabudowanej nieruchomości oznaczonej jako 
działka ew. nr 23/59 obr 53 gm. Piaseczno.  
Wyniki głosowania  
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (17) Krzysztof Cieślak, Agnieszka Czajkowska, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Anna 
Kostyrka, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Jacek Łuczak, Artur Maicki , 
Andrzej Mizerski, Jerzy Mościcki, Zbigniew Mucha, Piotr Obłoza, Antoni Rosłon, Robert 
Widz, Józef Wierzchowski, Katarzyna Wypych 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) Adam Marciniak , Michał Rosa, Ewelina Wójcik 
BRAK GŁOSU (1) Magdalena Woźniak 
NIEOBECNI (1) Michał Mierzwa 
projekt zdjęty z porządku obrad  

Porządek obrad ustalono.  
 
2. Przyjęcie protokołu z LII sesji Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 
17.10.2018 r. 
 
Przewodniczący, Piotr Obłoza poinformował, że nie wniesiono uwag do protokołu. 
Głosowano w sprawie:  Przyjęcia protokołu z LII sesji Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 
17.10.2018 r.  
Wyniki głosowania  
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (18) Krzysztof Cieślak, Agnieszka Czajkowska, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Anna 
Kostyrka, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Jacek Łuczak, Artur Maicki , 
Adam Marciniak , Andrzej Mizerski, Jerzy Mościcki, Piotr Obłoza, Antoni Rosłon, Robert 
Widz, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) Michał Rosa, Józef Wierzchowski 
BRAK GŁOSU (1) Zbigniew Mucha 
NIEOBECNI (1) Michał Mierzwa 
Protokół został przyjęty. 
 
3. Sprawozdanie Przewodniczącego Rady Miejskiej z działań 
podejmowanych do obecnej sesji. 
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Przewodniczący, Piotr Obłoza przedstawił SPRAWOZDANIE  Z DZIAŁAŃ 
PRZEWODNICZĄCEGO RADY MIEJSKIEJ za okres od 17.10.2018 - 07.11.2018  

 

1. 19.10.2018 
Udział w konferencji z okazji XXV –lecia utworzenia Chojnowskiego Parku 
Krajobrazowego – w Konstancińskim Domu Kultury 

2. 26.10.2018 
otwarcie kompleksu lekkoatletycznego „Szkolna 60” przy ul. Sikorskiego 

3. udział we wtorkowych  kierownictwach Gminy p. Magda 
4. Udział w pracach zespołu roboczego odnośnie opracowania wytycznych do 

projektowania dot. Budowy Centrum Sportowego -Chyliczkowska 
5. spotkania i konsultacje z mieszkańcami 
6. bieżąca praca w komisjach Rady i współpraca z Burmistrzem  
7. współpraca z Biurem Rady Miejskiej. 
 

4. Sprawozdanie Burmistrza z wykonania uchwał Rady Miejskiej. 
 
Burmistrz Zdzisław Lis poinformował, że sprawozdanie z wykonania uchwał zostało 
przekazane do Rady Miejskiej. Sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu. Na stronie 
internetowej gminy dostępne jest Sprawozdanie z pracy Burmistrza Miasta i Gminy 
Piaseczno za okres od 18.10.2017 do 22.11.2017 r. 

5. Zgłaszanie wniosków i interpelacji przez Radnych. 

Radny Jacek Łuczak - w związku z prowadzonymi remontami drogi wojewódzkiej nr 722 
i planowanym zakończeniem prac w roku przyszłym, wnioskował o zaplanowanie 
w projekcie budżetu na rok 2019 środków finansowych na zakup ośmiu nowoczesnych, 
przeszklonych wiat przystankowych z ich montażem na przystankach w Gołkowie 
i Jazgarzewie wzdłuż ww. drogi. 

Radny Krzysztof Cieślak wnioskował o oznakowanie poziome, strzałkami wskazującymi 
jeden kierunek, na ulicy Szkolnej w Piasecznie, na odcinku od ul. Wojska Polskiego do Al. 
Róż. 

Radna Dorota Kłos wnioskowała o wyczyszczenie rowów wzdłuż ulicy Korczunkowej we 
wsi Głosków oraz obcięcie zbędnych gałęzi z drzew i krzewów wzdłuż tej samej ulicy na 
wysokość ok. 3 metrów. 

Radny Michał Rosa wnioskował: 
- o odmulenie i oczyszczenie rowu odwadniającego znajdującego się wzdłuż ul. 
Generała Zajączka w Piasecznie; 
- oczyszczenie tzw. rynsztoka znajdującego się wzdłuż całej ul. Sułkowskiego 
w Piasecznie.  
Radny zwrócił się z prośbą o ponaglenie ZTM Warszawa w sprawie zajęcia ostatecznego 
stanowiska dotyczącego zainstalowania biletomatu przy przystanku Gołków Letnisko 02. 
ZTM w piśmie z dnia 17 maja 2018 r. informował, że jest w trakcie wyłaniania operatora 
biletomatów. Od tamtej pory ZTM w Warszawie nie powrócił do tematu.  

Radny Łukasz Kamiński złożył interpelację o treści, cyt. „w związku z prowadzoną budową 
windy przy Klubie Kultury w Zalesiu Górnym oraz docierającymi do mnie informacjami, 
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proszę o organizację spotkania w celu wyjaśnienia wszystkich wątpliwości dotyczących 
ww. inwestycji.”   
 
Radny Robert Widz złożył interpelację w sprawie organizacji ruchu na ul. Puławskiej. 
Ostatnie zmiany w organizacji ruchu na ul. Puławskiej w kierunku Warszawy, na odcinku 
pomiędzy ul. Karczunkowską a ul. Jagielską, związane z budową salonu samochodowego 
spowodowały pogorszenie się możliwości wyjazdu z ul. Jagielskiej na ul. Puławską. 

Niestety kierowcy wykorzystują drogę serwisową przy salonie jako dodatkowy pas ruchu, 
którym wyjeżdżają bezpośrednio na przystanek autobusowy, jadąc dalej na wprost przez 
skrzyżowanie z ul. Jagielską. Spowodowało to utrudnienie wyjazdu z ul. Jagielskiej i w 
konsekwencji wydłużenie czasu oczekiwania (obecnie w godzinach porannego szczytu 
korek na ul. Jagielskiej wynosi ok. 1500 m, co zajmuje ok. 30 min.). 

Uprzejmie proszę Pana Burmistrza o podjęcie rozmów z Zarządem Dróg Miejskich w 
Warszawie, w celu zdiagnozowania obecnej sytuacji i wprowadzenie ewentualnych zmian 
w organizacji ruchu, które ułatwią wyjazd kierowcom na ul. Puławską. 

Konieczną wydaje się analiza płynności ruchu na odcinku od ul. Karczunkowskiej do ul. 
Spornej, sterowana sygnalizacją świetlną. Kierowcy mają wrażenie, że korekta faz 
sygnalizacji świetlnej na tym odcinku powinna poprawić płynność ruchu i w konsekwencji 
usprawnić wyjazd z ul. Jagielskiej. 

Radna Anna Kostyrka  zwróciła się z pytaniem, kiedy zostanie naprawiony zapadający się 
asfalt na ul. Mokrej przy Bielika. Głęboki i szeroki dół, grozi uszkodzeniem pojazdu, a 
także jest uciążliwy dla pieszych poruszających się drogą, gdyż nie ma chodnika. 
Kolejna sprawa, przystanek autobusowy linii L2 w Złotokłosie, nosi nazwę "22 lipca", ta 
nawa powinna być zmieniona.  
 
Wnioski i interpelacje Radnych, są umieszczane na stronie Biura  Informacji Publicznej,  
po udzieleniu na nie odpowiedzi. 

6. Zgłaszanie wniosków dotyczących spraw Sołectw. 
 
Nie zgłoszono. 
 
7. Odpowiedzi na wnioski i interpelacje. 
 
Burmistrz Zdzisław Lis poinformował, że na zgłoszone wnioski i interpelacje zostaną 
udzielone odpowiedzi w formie pisemnej. 

8. Sprawozdanie Skarbnika na temat bieżącej sytuacji finansowej Gminy 
 
Skarbnik Agnieszka Kowalska przedstawiła informację: 

 
8.1 Podatek dochodowy od osób fizycznych – udziały w PIT w zł.: 

wykonanie 2017  plan 2018 
sierpień  15 142 164,-   17 188 127,- 
wrzesień  15 271 378,-   17 323 393,- 
narastająco VIII-IX  120 955 890,-   70,1%     138 789 304,-            
wykonanie w roku 2017  = 172 565 920,-  
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plan w roku 2018   =   193 321 225,-   

powyższe dane nie zmieniły się od sprawozdania na poprzedniej sesji  

8.2  Stan gotówki na koncie ROR w  wysokości  11,5mln. zł.;  

8.3  lokaty: łącznie na kwotę 45mln. zł.  
 Plan w zł.: 
 dochody ogółem  489 321 360,-     
 dochody bieżące 472 378 128,-     
 dochody majątkowe   16 943 232,-    
  wydatki ogółem  545 250 633,-     
 wydatki bieżące  424 815 589,-     
 wydatki majątkowe 120 435 044,-    
Sytuacja finansowa Gminy  pozytywna.  

8.5  PROGRAM Rodzina 500+ 
Plan na rok 2018 w kwocie 54 169 567,- zł.  

8.6  PROGRAM Dobry start 300+ 
Plan na rok 2018 w kwocie 4 340 000,- zł 

9. Bieżące uchwały: 

1) w sprawie zmiany uchwały budżetowej nr 1275/XLII/2017 Rady Miejskiej w Piasecznie z 
dnia 19 grudnia 2017r. (dot. przesunięcia wydatków w wysokości 21.000,00 zł, w tym na 
wniosek CUW – 12.000,00 zł, na wniosek Biblioteki Publicznej – 9.000,00 zł). 
Skarbnik, Agnieszka Kowalska przedstawiła projekt uchwały 
Przewodniczący Komisji Finansów i Inwestycji, Antoni Rosłon przedstawił pozytywną 
opinię komisji dot. zaopiniowania uchwał budżetowych pkt 9.1-9.19, WPF – przyjęto do 
wiadomości. 
Przewodnicząca Komisji Oświaty i Kultury przedstawiła pozytywną opinię komisji i Rady 
Oświatowej. 
Głosowano w sprawie zmiany uchwały budżetowej nr 1275/XLII/2017 Rady Miejskiej w 
Piasecznie z dnia 19 grudnia 2017r. (dot. przesunięcia wydatków w wysokości 21.000,00 
zł, w tym na wniosek CUW – 12.000,00 zł, na wniosek Biblioteki Publicznej – 9.000,00 zł)..  
Wyniki głosowania  
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: ZA (19)  
Krzysztof Cieślak, Agnieszka Czajkowska, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Anna Kostyrka, 
Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Jacek Łuczak, Artur Maicki , Adam 
Marciniak , Zbigniew Mucha, Piotr Obłoza, Michał Rosa, Antoni Rosłon, Robert Widz, 
Józef Wierzchowski, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
BRAK GŁOSU (2) Andrzej Mizerski, Jerzy Mościcki 
NIEOBECNI (1) Michał Mierzwa 
Uchwała została podjęta jednogłośnie 
 
2) w sprawie udzielenia dotacji z budżetu Gminy Piaseczna dla jednostki Ochotniczej 
Straży Pożarnej w Jazgarzewie. 
Skarbnik, Agnieszka Kowalska przedstawiła projekt uchwały 
Pozytywna opinia Komisji Finansów i Inwestycji. 
Adam Marciniak Przewodniczący Komisji Prawa, Handlu i Porządku Publicznego 
przedstawił pozytywną opinię komisji do projektów 9.2 i 9.3. 
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Głosowano w sprawie udzielenia dotacji z budżetu Gminy Piaseczna dla jednostki 
Ochotniczej Straży Pożarnej w Jazgarzewie.   
Wyniki głosowania  
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: ZA (19)  
Krzysztof Cieślak, Agnieszka Czajkowska, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Anna Kostyrka, 
Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Jacek Łuczak, Artur Maicki , Adam Marciniak , Michał 
Mierzwa, Zbigniew Mucha, Piotr Obłoza, Michał Rosa, Antoni Rosłon, Robert Widz, Józef 
Wierzchowski, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
BRAK GŁOSU (3) Hanna Krzyżewska, Andrzej Mizerski, Jerzy Mościcki 
Uchwała została podjęta jednogłośnie 
 
3) w sprawie zmiany uchwały budżetowej nr 1275/XLII/2017 Rady Miejskiej w Piasecznie z 
dnia 19 grudnia 2017r. (dot. przesunięcia wydatków w wysokości 14.000,00 zł, na wniosek 
Ref. ZK na dotacje dla OSP w Jazgarzewie). 
Skarbnik, Agnieszka Kowalska przedstawiła projekt uchwały 
Pozytywne opinie komisji. 
Głosowano w sprawie zmiany uchwały budżetowej nr 1275/XLII/2017 Rady Miejskiej w 
Piasecznie z dnia 19 grudnia 2017r. (dot. przesunięcia wydatków w wysokości 14.000,00 
zł, na wniosek Ref. ZK na dotacje dla OSP w Jazgarzewie).  
Wyniki głosowania  
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 4, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: ZA (18) Krzysztof Cieślak, Agnieszka Czajkowska, Łukasz Kamiński, 
Dorota Kłos, Anna Kostyrka, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Jacek Łuczak, Artur Maicki , 
Adam Marciniak , Michał Mierzwa, Zbigniew Mucha, Piotr Obłoza, Michał Rosa, Antoni 
Rosłon, Robert Widz, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
BRAK GŁOSU (4) Hanna Krzyżewska, Andrzej Mizerski, Jerzy Mościcki, Józef 
Wierzchowski 
Uchwała została podjęta jednogłośnie 
 
4) w sprawie zmiany uchwały budżetowej nr 1275/XLII/2017 Rady Miejskiej w Piasecznie z 
dnia 19 grudnia 2017r. (dot. zmniejszenie wydatków w wysokości 108.600,00 zł, w tym na 
wniosek MGOPS – 99.000,00 zł z przeznaczeniem na pokrycie kosztów pobytu w Domu 
Pomocy Społecznej, na wniosek Wydz. SPS – 9.600,00 zł w związku z realizacją małych 
grantów). 
Skarbnik, Agnieszka Kowalska przedstawiła projekt uchwały 
Pozytywna opinia Komisji Finansów i Inwestycji. 
Głosowano w sprawie zmiany uchwały budżetowej nr 1275/XLII/2017 Rady Miejskiej w 
Piasecznie z dnia 19 grudnia 2017r. (dot. zmniejszenie wydatków w wysokości 108.600,00 
zł, w tym na wniosek MGOPS – 99.000,00 zł z przeznaczeniem na pokrycie kosztów 
pobytu w Domu Pomocy Społecznej, na wniosek Wydz. SPS – 9.600,00 zł w związku z 
realizacją małych grantów)..  
Wyniki głosowania  
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 4, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: ZA (18) Krzysztof Cieślak, Agnieszka Czajkowska, Łukasz Kamiński, 
Dorota Kłos, Anna Kostyrka, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Jacek Łuczak, Artur Maicki , 
Adam Marciniak , Michał Mierzwa, Piotr Obłoza, Michał Rosa, Antoni Rosłon, Robert Widz, 
Józef Wierzchowski, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
BRAK GŁOSU (4) Hanna Krzyżewska, Andrzej Mizerski, Jerzy Mościcki, Zbigniew Mucha 
Uchwała została podjęta jednogłośnie 
 
5) w sprawie zmiany uchwały budżetowej nr 1275/XLII/2017 Rady Miejskiej w Piasecznie z 
dnia 19 grudnia 2017r. (dot. zmniejszenia wydatków o kwotę 224.860,- zł. na wniosek 
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INW). 
Skarbnik, Agnieszka Kowalska przedstawiła projekt uchwały 
Pozytywna opinia Komisji Finansów i Inwestycji. 
Głosowano w sprawie zmiany uchwały budżetowej nr 1275/XLII/2017 Rady Miejskiej w 
Piasecznie z dnia 19 grudnia 2017r. (dot. zmniejszenia wydatków o kwotę 224.860,- zł. na 
wniosek INW). 
Wyniki głosowania  
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 5, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: ZA (17) Krzysztof Cieślak, Agnieszka Czajkowska, Łukasz Kamiński, 
Dorota Kłos, Anna Kostyrka, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Jacek Łuczak, Artur Maicki , 
Adam Marciniak , Piotr Obłoza, Michał Rosa, Antoni Rosłon, Robert Widz, Józef 
Wierzchowski, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
BRAK GŁOSU (5) Hanna Krzyżewska, Michał Mierzwa, Andrzej Mizerski, Jerzy Mościcki, 
Zbigniew Mucha 
Uchwała została podjęta jednogłośnie 
 
6) w sprawie zmiany uchwały budżetowej nr 1275/XLII/2017 Rady Miejskiej w Piasecznie z 
dnia 19 grudnia 2017r. (dot. zwiększenia dochodów o kwotę 395.000,00 zł). 
Skarbnik, Agnieszka Kowalska przedstawiła projekt uchwały 
Pozytywna opinia Komisji Finansów i Inwestycji. 
Przewodnicząca Komisji Oświaty i Kultury przedstawiła pozytywną opinię komisji i Rady 
Oświatowej. 
Przewodniczący Komisji Sportu Artur Maicki przedstawił pozytywną opinię komisji. 
Głosowano w sprawie zmiany uchwały budżetowej nr 1275/XLII/2017 Rady Miejskiej w 
Piasecznie z dnia 19 grudnia 2017r. (dot. zwiększenia dochodów o kwotę 395.000,00 zł)..  
Wyniki głosowania  
ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 6, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: ZA (16) Krzysztof Cieślak, Agnieszka Czajkowska, Anna Kostyrka, 
Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Jacek Łuczak, Artur Maicki , Adam Marciniak , Michał 
Mierzwa, Piotr Obłoza, Michał Rosa, Antoni Rosłon, Robert Widz, Józef Wierzchowski, 
Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
BRAK GŁOSU (6) Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Hanna Krzyżewska, Andrzej Mizerski, 
Jerzy Mościcki, Zbigniew Mucha 
Uchwała została podjęta jednogłośnie 
 
7) w sprawie zmiany uchwały budżetowej nr 1275/XLII/2017 Rady Miejskiej w Piasecznie z 
dnia 19 grudnia 2017r. (dot. zmniejszenia wydatków o kwotę 23.440,00 zł). 
Skarbnik, Agnieszka Kowalska przedstawiła projekt uchwały 
Pozytywna opinia Komisji Finansów i Inwestycji. 
Głosowano w sprawie zmiany uchwały budżetowej nr 1275/XLII/2017 Rady Miejskiej w 
Piasecznie z dnia 19 grudnia 2017r. (dot. zmniejszenia wydatków o kwotę 23.440,00 zł)..  
Wyniki głosowania  
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 4, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: ZA (18) Agnieszka Czajkowska, Dorota Kłos, Anna Kostyrka, Katarzyna 
Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Jacek Łuczak, Artur Maicki , Adam Marciniak , 
Michał Mierzwa, Zbigniew Mucha, Piotr Obłoza, Michał Rosa, Antoni Rosłon, Robert Widz, 
Józef Wierzchowski, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
BRAK GŁOSU (4)  Krzysztof Cieślak, Łukasz Kamiński, Andrzej Mizerski, Jerzy Mościcki 
Uchwała została podjęta jednogłośnie 
 
8) w sprawie zmiany uchwały budżetowej nr 1275/XLII/2017 Rady Miejskiej w Piasecznie z 
dnia 19 grudnia 2017r. (dot. zwiększa się dochody o kwotę 96 641 zł. oraz zwiększa się 
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wydatki o kwotę 368 300 zł. na wniosek CUW) 
Skarbnik, Agnieszka Kowalska przedstawiła projekt uchwały.  
Przewodnicząca Komisji Oświaty i Kultury przedstawiła pozytywną opinię komisji i Rady 
Oświatowej. 
Pozytywna opinia Komisji Finansów i Inwestycji. 
Głosowano w sprawie zmiany uchwały budżetowej nr 1275/XLII/2017 Rady Miejskiej w 
Piasecznie z dnia 19 grudnia 2017r. (dot. zwiększa się dochody o kwotę 96 641 zł. oraz 
zwiększa się wydatki o kwotę 368 300 zł. na wniosek CUW).  
Wyniki głosowania  
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: ZA (20) Krzysztof Cieślak, Agnieszka Czajkowska, Łukasz Kamiński, 
Dorota Kłos, Anna Kostyrka, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Jacek 
Łuczak, Artur Maicki , Adam Marciniak , Michał Mierzwa, Zbigniew Mucha, Piotr Obłoza, 
Michał Rosa, Antoni Rosłon, Robert Widz, Józef Wierzchowski, Magdalena Woźniak, 
Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
BRAK GŁOSU (2) Andrzej Mizerski, Jerzy Mościcki 
Uchwała została podjęta jednogłośnie 
 
9) w sprawie zmiany uchwały budżetowej nr 1275/XLII/2017 Rady Miejskiej w Piasecznie z 
dnia 19 grudnia 2017r. (dot. Rachunek dochodów SJB) 
Skarbnik, Agnieszka Kowalska przedstawiła projekt uchwały.  
Przewodnicząca Komisji Oświaty i Kultury przedstawiła pozytywną opinię komisji i Rady 
Oświatowej. 
Pozytywna opinia Komisji Finansów i Inwestycji. 
Głosowano w sprawie zmiany uchwały budżetowej nr 1275/XLII/2017 Rady Miejskiej w 
Piasecznie z dnia 19 grudnia 2017r. (dot. Rachunek dochodów SJB).  
Wyniki głosowania  
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: ZA (20) Krzysztof Cieślak, Agnieszka Czajkowska, Łukasz Kamiński, 
Dorota Kłos, Anna Kostyrka, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Jacek 
Łuczak, Artur Maicki , Adam Marciniak , Michał Mierzwa, Zbigniew Mucha, Piotr Obłoza, 
Michał Rosa, Antoni Rosłon, Robert Widz, Józef Wierzchowski, Magdalena Woźniak, 
Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
BRAK GŁOSU (2) Andrzej Mizerski, Jerzy Mościcki 
Uchwała została podjęta jednogłośnie 
 
10) w sprawie zmiany uchwały nr 1032/XXXVI/2017 Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 5 
lipca 2017 r. w sprawie udzielenia pomocy finansowej w formie dotacji celowej dla Gminy 
Konstancin- Jeziorna 
Głosowano w sprawie zmiany uchwały nr 1032/XXXVI/2017 Rady Miejskiej w Piasecznie 
z dnia 5 lipca 2017 r. w sprawie udzielenia pomocy finansowej w formie dotacji celowej dla 
Gminy Konstancin- Jeziorna.  
Naczelnik IT Włodzimierz Rasiński, przedstawił projekt uchwały 
Pozytywna opinia Komisji Finansów i Inwestycji. 
W dyskusji głos zabrał Radny Robert Widz, wskazując na trudności w realizacji zadań 
drogowych i brak współpracy pomimo zabezpieczenia środków finansowych w budżecie 
naszej gminy. Jako przykład podał budowę drogi10 KDL i ul. Działkowej. Pytał o przyczynę 
braku koordynacji działań. 
Wyniki głosowania  
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 4, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: ZA (17) Krzysztof Cieślak, Agnieszka Czajkowska, Łukasz Kamiński, 
Dorota Kłos, Anna Kostyrka, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Jacek 
Łuczak, Artur Maicki , Adam Marciniak , Michał Mierzwa, Piotr Obłoza, Michał Rosa, Józef 
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Wierzchowski, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Zbigniew Mucha 
BRAK GŁOSU (4) Andrzej Mizerski, Jerzy Mościcki, Antoni Rosłon, Robert Widz 
Uchwała została podjęta. 
 
11) w sprawie zmiany uchwały nr 1011/XXXV/2017 Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 14 
czerwca 2017 r. w sprawie pomocy rzeczowej dla Województwa Mazowieckiego, uchwały 
1097/XXXVII/2017 Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 30 sierpnia 2017r. w sprawie 
zmiany uchwały nr 1011/XXXV/2017 Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 14 czerwca 2017 
r. w sprawie pomocy rzeczowej dla Województwa Mazowieckiego oraz uchwały nr 
1318/XLIV/2018 Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 14 lutego 2018r. w sprawie zmiany 
uchwały nr 1011/XXXV/2017 Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 14 czerwca 2017 r. w 
sprawie pomocy rzeczowej dla Województwa Mazowieckiego oraz uchwały nr 
1097/XXXVII/2017 Rady Miejskiej z dnia 30 sierpnia 2017r. w sprawie zmiany uchwały nr 
1011/XXXV/2017 Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 14 czerwca 2017 r. w sprawie 
pomocy rzeczowej dla Województwa Mazowieckiego. 
Naczelnik IT Włodzimierz Rasiński, przedstawił projekt uchwały 
Pozytywna opinia Komisji Finansów i Inwestycji. 
Głosowano w sprawie zmiany uchwały nr 1011/XXXV/2017 Rady Miejskiej w Piasecznie 
z dnia 14 czerwca 2017 r. w sprawie pomocy rzeczowej dla Województwa Mazowieckiego, 
uchwały 1097/XXXVII/2017 Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 30 sierpnia 2017r. w 
sprawie zmiany uchwały nr 1011/XXXV/2017 Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 14 
czerwca 2017 r. w sprawie pomocy rzeczowej dla Województwa Mazowieckiego oraz 
uchwały nr 1318/XLIV/2018 Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 14 lutego 2018r. w 
sprawie zmiany uchwały nr 1011/XXXV/2017 Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 14 
czerwca 2017 r. w sprawie pomocy rzeczowej dla Województwa Mazowieckiego oraz 
uchwały nr 1097/XXXVII/2017 Rady Miejskiej z dnia 30 sierpnia 2017r. w sprawie zmiany 
uchwały nr 1011/XXXV/2017 Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 14 czerwca 2017 r. w 
sprawie pomocy rzeczowej dla Województwa Mazowieckiego. 
Wyniki głosowania  
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: ZA (19) Krzysztof Cieślak, Agnieszka Czajkowska, Łukasz Kamiński, 
Dorota Kłos, Anna Kostyrka, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Jacek 
Łuczak, Artur Maicki , Adam Marciniak , Michał Mierzwa, Zbigniew Mucha, Piotr Obłoza, 
Antoni Rosłon, Robert Widz, Józef Wierzchowski, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, 
Katarzyna Wypych 
BRAK GŁOSU (3) Andrzej Mizerski, Jerzy Mościcki, Michał Rosa 
Uchwała została podjęta jednogłośnie 
 
12) w sprawie zmiany uchwały nr 1274/XLII/2017 Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 19 
grudnia 2017r. w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej dla Województwa mazowieckiego 
oraz uchwały nr 1551/LI/2018 Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 19 września 2018r. w 
sprawie zmiany uchwały nr 1274/XLII/2017 Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 19 grudnia 
2017r. w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej dla Województwa Mazowieckiego. 
Naczelnik IT Włodzimierz Rasiński, przedstawił projekt uchwały 
Pozytywna opinia komisji finansów i inwestycji.  
W dyskusji Radny Jacek Łuczak zwrócił się z prośbą o podpisanie porozumienia 
z MZWD w sprawie opracowania i finansowania projektu budowy chodnika wzdłuż 
drogi wojewódzkiej 722, z odwodnieniem, w miejscowości Bogatki. Radny 
przypomniał dotychczasowe ustalenia Gminy z Wicemarszałek Województwa 
Mazowieckiego oraz prośby mieszkańców Bogatek.  Ponadto prosił o przekazanie 
sprawy, tak aby rozpoczęcie realizacji projektu miało miejsce w roku 2019. 
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Głosowano w sprawie zmiany uchwały nr 1274/XLII/2017 Rady Miejskiej w Piasecznie z 
dnia 19 grudnia 2017r. w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej dla Województwa 
mazowieckiego oraz uchwały nr 1551/LI/2018 Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 19 
września 2018r. w sprawie zmiany uchwały nr 1274/XLII/2017 Rady Miejskiej w 
Piasecznie z dnia 19 grudnia 2017r. w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej dla 
Województwa Mazowieckiego.   
Wyniki głosowania  
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: ZA (20) Krzysztof Cieślak, Agnieszka Czajkowska, Łukasz Kamiński, 
Dorota Kłos, Anna Kostyrka, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Jacek 
Łuczak, Artur Maicki , Adam Marciniak , Michał Mierzwa, Jerzy Mościcki, Zbigniew Mucha, 
Piotr Obłoza, Antoni Rosłon, Robert Widz, Józef Wierzchowski, Magdalena Woźniak, 
Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
BRAK GŁOSU (2) Andrzej Mizerski, Michał Rosa 
Uchwała została podjęta jednogłośnie 
 
13) w sprawie zmiany uchwały budżetowej nr 1275/XLII/2017 Rady Miejskiej w Piasecznie 
z dnia 19 grudnia 2017r(dot. zwiększenia wydatków o kwotę 363.550,00 zł). 
Skarbnik, Agnieszka Kowalska przedstawiła projekt uchwały, zgłosiła autopoprawkę z 
uzasadnieniu załącznika nr 2.  
Pozytywna opinia Komisji Finansów i Inwestycji. 
Głosowano w sprawie zmiany uchwały budżetowej nr 1275/XLII/2017 Rady Miejskiej w 
Piasecznie z dnia 19 grudnia 2017r(dot. zwiększenia wydatków o kwotę 363.550,00 zł)..  
Wyniki głosowania  
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: ZA (19) Krzysztof Cieślak, Agnieszka Czajkowska, Łukasz Kamiński, 
Dorota Kłos, Anna Kostyrka, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Jacek 
Łuczak, Artur Maicki, Adam Marciniak , Michał Mierzwa, Jerzy Mościcki, Piotr Obłoza, 
Antoni Rosłon, Robert Widz, Józef Wierzchowski, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, 
Katarzyna Wypych 
BRAK GŁOSU (3) Andrzej Mizerski, Zbigniew Mucha, Michał Rosa 
Uchwała została podjęta jednogłośnie 
 
14) w sprawie zmiany uchwały budżetowej nr 1275/XLII/2017 Rady Miejskiej w Piasecznie 
z dnia 19 grudnia 2017r. (dot. zwiększenia wydatki o kwotę 43.550 zł.) 
Skarbnik, Agnieszka Kowalska przedstawiła projekt uchwały.  
Pozytywna opinia Komisji Finansów i Inwestycji. 
Głosowano w sprawie zmiany uchwały budżetowej nr 1275/XLII/2017 Rady Miejskiej w 
Piasecznie z dnia 19 grudnia 2017r. (dot. zwiększenia wydatki o kwotę 43.550 zł.).  
Wyniki głosowania  
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 4, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: ZA (18) Krzysztof Cieślak, Agnieszka Czajkowska, Łukasz Kamiński, 
Dorota Kłos, Anna Kostyrka, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Jacek Łuczak, Artur Maicki , 
Adam Marciniak , Michał Mierzwa, Jerzy Mościcki, Piotr Obłoza, Antoni Rosłon, Robert 
Widz, Józef Wierzchowski, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
BRAK GŁOSU (4) Hanna Krzyżewska, Andrzej Mizerski, Zbigniew Mucha, Michał Rosa 
Uchwała została podjęta jednogłośnie 
 
15) w sprawie zmiany uchwały budżetowej nr 1275/XLII/2017 Rady Miejskiej w Piasecznie 
z dnia 19 grudnia 2017r. (dot. zwiększenia dochodów o kwotę 3.000,00 zł i zmniejszenia 
wydatków o kwotę 49.404,00 zł). 
Skarbnik, Agnieszka Kowalska przedstawiła projekt uchwały.  
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Pozytywna opinia Komisji Finansów i Inwestycji oraz Komisji Oświaty i Kultury oraz Rady 
Oświatowej 
Głosowano w sprawie zmiany uchwały budżetowej nr 1275/XLII/2017 Rady Miejskiej w 
Piasecznie z dnia 19 grudnia 2017r. (dot. zwiększenia dochodów o kwotę 3.000,00 zł i 
zmniejszenia wydatków o kwotę 49.404,00 zł)..  
Wyniki głosowania  
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: ZA (19) Krzysztof Cieślak, Agnieszka Czajkowska, Łukasz Kamiński, 
Dorota Kłos, Anna Kostyrka, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Jacek 
Łuczak, Artur Maicki , Adam Marciniak , Michał Mierzwa, Jerzy Mościcki, Piotr Obłoza, 
Antoni Rosłon, Robert Widz, Józef Wierzchowski, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, 
Katarzyna Wypych 
BRAK GŁOSU (3) Andrzej Mizerski, Zbigniew Mucha, Michał Rosa 
Uchwała została podjęta jednogłośnie 
 
16) w sprawie zmiany uchwały budżetowej nr 1275/XLII/2017 Rady Miejskiej w Piasecznie 
z dnia 19 grudnia 2017r. (dot. zwiększa się dochody o kwotę 61 249 zł. oraz zwiększa się 
wydatki o kwotę 36 900 zł.) 
Skarbnik, Agnieszka Kowalska przedstawiła projekt uchwały.  
Pozytywna opinia Komisji Finansów i Inwestycji. 
Głosowano w sprawie zmiany uchwały budżetowej nr 1275/XLII/2017 Rady Miejskiej w 
Piasecznie z dnia 19 grudnia 2017r. (dot. zwiększa się dochody o kwotę 61 249 zł. oraz 
zwiększa się wydatki o kwotę 36 900 zł. ).  
Wyniki głosowania  
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: ZA (19) Krzysztof Cieślak, Agnieszka Czajkowska, Łukasz Kamiński, 
Dorota Kłos, Anna Kostyrka, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Jacek 
Łuczak, Artur Maicki , Adam Marciniak , Michał Mierzwa, Jerzy Mościcki, Piotr Obłoza, 
Antoni Rosłon, Robert Widz, Józef Wierzchowski, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, 
Katarzyna Wypych 
BRAK GŁOSU (3) Andrzej Mizerski, Zbigniew Mucha, Michał Rosa 
Uchwała została podjęta jednogłośnie 
 
17) w sprawie zmiany uchwały budżetowej nr 1275/XLII/2017 Rady Miejskiej w Piasecznie 
z dnia 19 grudnia 2017r. (dot. zwiększenia wydatków o kwotę 400.000,00 zł, ). 
- Skarbnik, Agnieszka Kowalska przedstawiła projekt uchwały.  
Pozytywna opinia Komisji Finansów i Inwestycji. 
Głosowano w sprawie zmiany uchwały budżetowej nr 1275/XLII/2017 Rady Miejskiej w 
Piasecznie z dnia 19 grudnia 2017r. (dot. zwiększenia wydatków o kwotę 400.000,00 zł, )..  
Wyniki głosowania  
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 4, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: ZA (18) Krzysztof Cieślak, Agnieszka Czajkowska, Łukasz Kamiński, 
Dorota Kłos, Anna Kostyrka, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Jacek 
Łuczak, Artur Maicki , Adam Marciniak , Michał Mierzwa, Jerzy Mościcki, Piotr Obłoza, 
Antoni Rosłon, Robert Widz, Józef Wierzchowski, Magdalena Woźniak, Katarzyna Wypych 
BRAK GŁOSU (4) Andrzej Mizerski, Zbigniew Mucha, Michał Rosa, Ewelina Wójcik 
Uchwała została podjęta jednogłośnie 
 
18) w sprawie zmiany uchwały budżetowej nr 1275/XLII/2017 Rady Miejskiej w Piasecznie 
z dnia 19 grudnia 2017r. (dot. zwiększenia dochodów o kwotę 1 295 323,00 zł.). 
Skarbnik, Agnieszka Kowalska przedstawiła projekt uchwały.  
Pozytywna opinia Komisji Finansów i Inwestycji. 
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Głosowano w sprawie zmiany uchwały budżetowej nr 1275/XLII/2017 Rady Miejskiej w 
Piasecznie z dnia 19 grudnia 2017r. (dot. zwiększenia dochodów o kwotę 1 295 323,00 zł.)  
Wyniki głosowania  
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: ZA (20) Krzysztof Cieślak, Agnieszka Czajkowska, Łukasz Kamiński, 
Dorota Kłos, Anna Kostyrka, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Jacek 
Łuczak, Artur Maicki , Adam Marciniak , Michał Mierzwa, Andrzej Mizerski, Jerzy Mościcki, 
Piotr Obłoza, Antoni Rosłon, Robert Widz, Józef Wierzchowski, Magdalena Woźniak, 
Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
BRAK GŁOSU (2) Zbigniew Mucha, Michał Rosa 
Uchwała została podjęta jednogłośnie 
 
19) w sprawie zmiany uchwały budżetowej nr 1275/XLII/2017 Rady Miejskiej w Piasecznie 
z dnia 19 grudnia 2017r. (dot. zmniejszenia wydatków o kwotę 189.000,00 zł.). 
Skarbnik, Agnieszka Kowalska przedstawiła projekt uchwały.  
Pozytywna opinia Komisji Finansów i Inwestycji.. 
Głosowano w sprawie zmiany uchwały budżetowej nr 1275/XLII/2017 Rady Miejskiej w 
Piasecznie z dnia 19 grudnia 2017r. (dot. zmniejszenia wydatków o kwotę 189.000,00 zł.)..  
Wyniki głosowania  
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: ZA (20) Krzysztof Cieślak, Agnieszka Czajkowska, Łukasz Kamiński, 
Dorota Kłos, Anna Kostyrka, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Jacek 
Łuczak, Artur Maicki , Adam Marciniak , Michał Mierzwa, Andrzej Mizerski, Jerzy Mościcki, 
Piotr Obłoza, Antoni Rosłon, Robert Widz, Józef Wierzchowski, Magdalena Woźniak, 
Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
BRAK GŁOSU (2) Zbigniew Mucha, Michał Rosa 
Uchwała została podjęta jednogłośnie 
 
20) w sprawie zmiany uchwały nr 1276/XLII/2017 Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 
19.12.2017 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Piaseczno 
na lata 2018-2028 
Skarbnik, Agnieszka Kowalska przedstawiła projekt uchwały. Uchwała zawiera 
autopoprawki wynikające z podjętych na tej sesji uchwał. 
Komisja Finansów i Inwestycji zapoznała się z projektem, przyjęła do wiadomości. 
Głosowano w sprawie zmiany uchwały nr 1276/XLII/2017 Rady Miejskiej w Piasecznie z 
dnia 19.12.2017 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 
Piaseczno na lata 2018-2028.  
Wyniki głosowania  
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: ZA (20) Krzysztof Cieślak, Agnieszka Czajkowska, Łukasz Kamiński, 
Dorota Kłos, Anna Kostyrka, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Jacek 
Łuczak, Artur Maicki , Adam Marciniak , Andrzej Mizerski, Jerzy Mościcki, Piotr Obłoza, 
Michał Rosa, Antoni Rosłon, Robert Widz, Józef Wierzchowski, Magdalena Woźniak, 
Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
BRAK GŁOSU (2) Michał Mierzwa, Zbigniew Mucha 
Uchwała została podjęta jednogłośnie 
 
zdjęty projekt pkt 21) W sprawie zmiany uchwały nr 1607/XIXN/2010 z dn. 10.11.2010 r. 
na wniesienie wkładu niepieniężnego do spółki działającej pod firmą Przedsiębiorstwo 
Wodociągów i Kanalizacji w Piasecznie spółka z o.o. 
 
22) w sprawie sprzedaży przez Gminę Piaseczno prawa własności niezabudowanej 
nieruchomości oznaczonej nr ewid. 93, położonej w obr. 54 m. Piaseczno przy ul. 
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Czajewicza. 
Naczelnik Wydziału GGG, Iwona Zielińska Woszczyk zreferowała projekt uchwały. 
Przewodniczący Komisji Ochrony Środowiska i Ładu Przestrzennego Łukasz Kamiński, 
przedstawił pozytywną opinię komisji, do projektów w pkt. 9.22-9.28 
Przewodniczący Komisji Prawa Handlu i Porządku Publicznego Adam Marciniak, 
przedstawił pozytywną opinię komisji , do projektów w pkt. 9.22-9.28 
Głosowano w sprawie sprzedaży przez Gminę Piaseczno prawa własności 
niezabudowanej nieruchomości oznaczonej nr ewid. 93, położonej w obr. 54 m. Piaseczno 
przy ul. Czajewicza..  
Wyniki głosowania  
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: ZA (21) Krzysztof Cieślak, Agnieszka Czajkowska, Łukasz Kamiński, 
Dorota Kłos, Anna Kostyrka, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Jacek 
Łuczak, Artur Maicki , Adam Marciniak , Michał Mierzwa, Andrzej Mizerski, Jerzy Mościcki, 
Piotr Obłoza, Michał Rosa, Antoni Rosłon, Robert Widz, Józef Wierzchowski, Magdalena 
Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
BRAK GŁOSU (1) Zbigniew Mucha 
Uchwała została podjęta jednogłośnie 
 
zdjęty projekt pkt 23) w sprawie wyrażenia zgody na nabycie przez Gminę Piaseczno 
prawa własności niezabudowanej nieruchomości oznaczonej jako działka ew. nr 23/59 obr 
53 gm. Piaseczno. 
 
24) w sprawie sprzedaży przez Gminę Piaseczno prawa własności niezabudowanej 
nieruchomości oznaczonej nr 37/3 położonej w miejscowości Jesówka gm. Piaseczno. 
Głosowano w sprawie sprzedaży przez Gminę Piaseczno prawa własności 
niezabudowanej nieruchomości oznaczonej nr 37/3 położonej w miejscowości Jesówka 
gm. Piaseczno.  
Wyniki głosowania  
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: ZA (19) Krzysztof Cieślak, Agnieszka Czajkowska, Dorota Kłos, Anna 
Kostyrka, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Jacek Łuczak, Artur Maicki , 
Adam Marciniak , Michał Mierzwa, Jerzy Mościcki, Piotr Obłoza, Michał Rosa, Antoni 
Rosłon, Robert Widz, Józef Wierzchowski, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, 
Katarzyna Wypych 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Łukasz Kamiński 
BRAK GŁOSU (2) Andrzej Mizerski, Zbigniew Mucha 
Uchwała została podjęta jednogłośnie 
 
25) w sprawie ustanowienia nieodpłatnej służebności przesyłu na rzecz PSG Sp. z o.o. z 
siedzibą w Warszawie na dz. 12/1 oraz 13 w Głoskowie w sprawie ustanowienia 
nieodpłatnej służebności przesyłu na rzecz PSG Sp. z o.o. z siedzibą w Warszawie na dz. 
12/1 oraz 13 w Głoskowie 
Naczelnik Wydziału GGG, Iwona Zielińska Woszczyk zreferowała projekt uchwały. 
Pozytywne opinie komisji. 
Głosowano w sprawie ustanowienia nieodpłatnej służebności przesyłu na rzecz PSG Sp. 
z o.o. z siedzibą w Warszawie na dz. 12/1 oraz 13 w Głoskowie w sprawie ustanowienia 
nieodpłatnej służebności przesyłu na rzecz PSG Sp. z o.o. z siedzibą w Warszawie na dz. 
12/1 oraz 13 w Głoskowie.  
Wyniki głosowania  
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: ZA (21) Krzysztof Cieślak, Agnieszka Czajkowska, Łukasz Kamiński, 
Dorota Kłos, Anna Kostyrka, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Jacek 
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Łuczak, Artur Maicki , Adam Marciniak , Michał Mierzwa, Andrzej Mizerski, Jerzy Mościcki, 
Piotr Obłoza, Michał Rosa, Antoni Rosłon, Robert Widz, Józef Wierzchowski, Magdalena 
Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych  
BRAK GŁOSU (1) Zbigniew Mucha 
Uchwała została podjęta jednogłośnie 
 
26) w sprawie wyrażenia zgody na spełnienie przez Gminę świadczenia w miejsce 
zrealizowania zobowiązania w postaci ustanowienia prawa użytkowania wieczystego 
gruntu pod garażem wraz z nieodpłatnym przeniesieniem własności znajdującego się na 
nim garażu na rzecz najemcy (dot. dz. nr 23/2 oraz 13/102) 
Naczelnik Wydziału GGG, Iwona Zielińska Woszczyk zreferowała projekt uchwały. 
Pozytywne opinie komisji. 
Głosowano w sprawie wyrażenia zgody na spełnienie przez Gminę świadczenia w 
miejsce zrealizowania zobowiązania w postaci ustanowienia prawa użytkowania 
wieczystego gruntu pod garażem wraz z nieodpłatnym przeniesieniem własności 
znajdującego się na nim garażu na rzecz najemcy (dot. dz. nr 23/2 oraz 13/102).  
Wyniki głosowania  
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: ZA (21) Krzysztof Cieślak, Agnieszka Czajkowska, Łukasz Kamiński, 
Dorota Kłos, Anna Kostyrka, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Jacek 
Łuczak, Artur Maicki , Adam Marciniak , Michał Mierzwa, Andrzej Mizerski, Jerzy Mościcki, 
Piotr Obłoza, Michał Rosa, Antoni Rosłon, Robert Widz, Józef Wierzchowski, Magdalena 
Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
BRAK GŁOSU (1) Zbigniew Mucha 
Uchwała została podjęta jednogłośnie 
 
27) w sprawie wyrażenia zgody na spełnienie przez Gminę świadczenia w miejsce 
zrealizowania zobowiązania w postaci ustanowienia prawa użytkowania wieczystego 
gruntu pod garażem wraz z nieodpłatnym przeniesieniem własności znajdującego się na 
nim garażu na rzecz najemcy (dot. dz. nr 76 oraz nr 23/2) 
Naczelnik Wydziału GGG, Iwona Zielińska Woszczyk zreferowała projekt uchwały. 
Pozytywne opinie komisji. 
Głosowano w sprawie wyrażenia zgody na spełnienie przez Gminę świadczenia w 
miejsce zrealizowania zobowiązania w postaci ustanowienia prawa użytkowania 
wieczystego gruntu pod garażem wraz z nieodpłatnym przeniesieniem własności 
znajdującego się na nim garażu na rzecz najemcy (dot. dz. nr 76 oraz nr 23/2).  
Wyniki głosowania  
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: ZA (21) Krzysztof Cieślak, Agnieszka Czajkowska, Łukasz Kamiński, 
Dorota Kłos, Anna Kostyrka, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Jacek 
Łuczak, Artur Maicki , Adam Marciniak , Michał Mierzwa, Andrzej Mizerski, Jerzy Mościcki, 
Piotr Obłoza, Michał Rosa, Antoni Rosłon, Robert Widz, Józef Wierzchowski, Magdalena 
Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
BRAK GŁOSU (1) Zbigniew Mucha  
Uchwała została podjęta jednogłośnie 
 
28) w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie w trybie bezprzetargowym gruntu 
stanowiącego część działki ozn. nr ewid. 41/10, obr. 12 położonej w Piasecznie przy ul. 
Syrenki i ul. Puławskiej 
Naczelnik Wydziału GGG, Iwona Zielińska Woszczyk zreferowała projekt uchwały. 
Pozytywne opinie komisji. 
Głosowano w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie w trybie bezprzetargowym 
gruntu stanowiącego część działki ozn. nr ewid. 41/10, obr. 12 położonej w Piasecznie 
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przy ul. Syrenki i ul. Puławskiej.  
Wyniki głosowania  
ZA: 20, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: ZA (20) Krzysztof Cieślak, Agnieszka Czajkowska, Dorota Kłos, Anna 
Kostyrka, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Jacek Łuczak, Artur Maicki , 
Adam Marciniak , Michał Mierzwa, Andrzej Mizerski, Jerzy Mościcki, Zbigniew Mucha, 
Piotr Obłoza, Michał Rosa, Antoni Rosłon, Józef Wierzchowski, Magdalena Woźniak, 
Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
PRZECIW (1) Robert Widz 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Łukasz Kamiński 
Uchwała została podjęta. 
 
29) w sprawie regulaminu wynagradzania nauczycieli zatrudnionych w przedszkolach i 
szkołach prowadzonych przez Gminę Piaseczno. 
Naczelnik Wydziału Oświaty Mariusz Sekuła zreferował projekt uchwały. 
Przewodnicząca Komisji Oświaty i Kultury przedstawiła pozytywną opinię komisji i Rady 
Oświatowej  
Głosowano w sprawie regulaminu wynagradzania nauczycieli zatrudnionych w 
przedszkolach i szkołach prowadzonych przez Gminę Piaseczno..  
Wyniki głosowania  
ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: ZA (22) Krzysztof Cieślak, Agnieszka Czajkowska, Łukasz Kamiński, 
Dorota Kłos, Anna Kostyrka, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Jacek 
Łuczak, Artur Maicki , Adam Marciniak , Michał Mierzwa, Andrzej Mizerski, Jerzy Mościcki, 
Zbigniew Mucha, Piotr Obłoza, Michał Rosa, Antoni Rosłon, Robert Widz, Józef 
Wierzchowski, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
Uchwała została podjęta jednogłośnie 
 
30) w sprawie określenia szczegółowych zasad udzielania i rozmiaru zniżek 
obowiązkowego wymiaru godzin dla dyrektorów, wicedyrektorów i innych nauczycieli 
pełniących stanowiska kierownicze w szkołach prowadzonych przez Gminę Piaseczno. 
Głosowano w sprawie określenia szczegółowych zasad udzielania i rozmiaru zniżek 
obowiązkowego wymiaru godzin dla dyrektorów, wicedyrektorów i innych nauczycieli 
pełniących stanowiska kierownicze w szkołach prowadzonych przez Gminę Piaseczno..  
Naczelnik Wydziału Oświaty Mariusz Sekuła zreferował projekt uchwały. 
Przewodnicząca Komisji Oświaty i Kultury przedstawiła pozytywną opinię komisji i Rady 
Oświatowej  
Wyniki głosowania  
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: ZA (20) Krzysztof Cieślak, Agnieszka Czajkowska, Łukasz Kamiński, 
Dorota Kłos, Anna Kostyrka, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Jacek 
Łuczak, Artur Maicki , Adam Marciniak , Michał Mierzwa, Andrzej Mizerski, Jerzy Mościcki, 
Piotr Obłoza, Michał Rosa, Antoni Rosłon, Robert Widz, Magdalena Woźniak, Ewelina 
Wójcik, Katarzyna Wypych 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Zbigniew Mucha 
BRAK GŁOSU (1) Józef Wierzchowski 
Uchwała została podjęta  
 
31) w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki, Rozwiązywania Problemów 
Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii w Gminie Piaseczno na rok 2019. 
Naczelnik Wydziału SS, Mirosława Goch zreferowała projekt. 
Przewodnicząca Komisji Zdrowia, Dorota Kłos przedstawiła pozytywną opinię komisji. 
Głosowano w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki, Rozwiązywania 
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Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii w Gminie Piaseczno na rok 
2019.  
Wyniki głosowania  
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: ZA (18) Krzysztof Cieślak, Agnieszka Czajkowska, Łukasz Kamiński, 
Dorota Kłos, Anna Kostyrka, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur 
Maicki , Adam Marciniak , Michał Mierzwa, Piotr Obłoza, Michał Rosa, Antoni Rosłon, 
Robert Widz, Józef Wierzchowski, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna 
Wypych 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Jacek Łuczak 
BRAK GŁOSU (3) Andrzej Mizerski, Jerzy Mościcki, Zbigniew Mucha 
Uchwała została podjęta. 
 
32) w sprawie zmiany Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie miasta i 
gminy Piaseczno. 
Naczelnik Wydziału Gospodarki Odpadami, Barbara Wysocka zreferowała projekt 
uchwały.  
Przewodniczący Komisji Ochrony Środowiska i Ładu Przestrzennego Łukasz Kamiński, 
przedstawił pozytywną opinię komisji. 
Przewodniczący Komisji Prawa Handlu i Porządku Publicznego Adam Marciniak, 
przedstawił pozytywną opinię komisji. 
Głosowano w sprawie zmiany Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie 
miasta i gminy Piaseczno.   
Wyniki głosowania  
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: ZA (19) Krzysztof Cieślak, Agnieszka Czajkowska, Łukasz Kamiński, 
Dorota Kłos, Anna Kostyrka, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Jacek 
Łuczak, Artur Maicki , Adam Marciniak , Michał Mierzwa, Jerzy Mościcki, Piotr Obłoza, 
Michał Rosa, Antoni Rosłon, Józef Wierzchowski, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, 
Katarzyna Wypych 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Robert Widz 
BRAK GŁOSU (2) Andrzej Mizerski, Zbigniew Mucha 
Uchwała została podjęta   
 
33) w sprawie zmiany uchwały nr 1495/XLIX/2018 Rady Miejskiej w Piasecznie w sprawie 
ustalenia szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania 
odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów 
zmienionej uchwałą nr 1594/LII/2018 Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 17.10.2018r. 
- Naczelnika Wydziału Gospodarki Odpadami, Barbara Wysocka zreferowała projekt 
uchwały.  
-Przewodniczący Komisji Ochrony Środowiska i Ładu Przestrzennego Łukasz Kamiński, 
przedstawił pozytywną opinię komisji. 
Przewodniczący Komisji Prawa Handlu i Porządku Publicznego Adam Marciniak, 
przedstawił pozytywną opinię komisji. 
Odpowiadając na pytania radnych, Naczelnik Wydziału Gospodarki Odpadami, Barbara 
Wysocka poinformowała, że powyższe uchwały są podyktowane przedłużającą się 
procedurą przetargową. Jest problem z wyłonieniem  wykonawcy, ta sama  firma, która 
złożyła uwagi do procedury w pierwszym przetargu, odwołała się do Krajowej Izby 
Odwoławczej. Gmina skierowała sprawę do Sądu, który oddalił większość zarzutów.  
Konieczne było przedłużenie terminu na składanie ofert do 21 listopada tj. o dwa tygodnie.  
Może zabraknąć czasu na podpisanie umów z wyłonionymi wykonawcami od 1 stycznia 
2019 r. W przyszłym roku nie od stycznia ale prawdopodobnie od kwietnia mieszkańcy 
naszej gminy będą segregować śmieci wg nowych zasad. Do czasu rozstrzygnięcia 
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przetargu będą obowiązywały te same stawki opłat za odbiór odpadów. Odnośnie wzrostu 
cen należy się spodziewać podwyżki na podstawie obecnej sytuacji rynkowej. Obecnie 
otwierane przetargi mają coraz wyższe ceny. na przykład w Grodzisku opłata za śmieci 
segregowane od osoby wynosi 34 zł. podobnie kształtują się ceny w Grójcu. Konieczne 
będzie wynegocjowanie  umów na pierwsze 3 miesiące przyszłego roku. 
Radny Zbigniew Mucha stwierdził, że powyższa sytuacja została komplikowana przez 
ustawodawcę, ceny wzrastają bo nie reguluje tego rynek brak swobodnego zawierania 
umów z odbiorcami odpadów. Do przetargu mogły zgłosić się tylko duże firmy.  
Radna Magdalena Woźniak stwierdziła, że problemem jest brak instalacji blisko naszej 
gminy. Transport odpadów, magazynowanie ich w czasie szczytowego odbioru zatrzymuje 
płynność. Gminy naszego powiatu powinny zjednoczyć się w celu utworzenia regionalnej 
sortowni oraz umożliwienie szybkiego odbioru odpadów biodegradowalnych.   
Burmistrz Zdzisław Lis poparł przedmówczynię i przystąpienie do wspólnego działania. 
Problemem jest jednak lokalizacja, czego gmina nie mogła zrealizować przy próbie 
ulokowania na działce gminnej PSZOK-u czy też schroniska dla zwierząt. Wszystkie 
lokalizacje zostały oprotestowane przez mieszkańców. jkNa tym zakończono dyskusję. 
Głosowano w sprawie zmiany uchwały nr 1495/XLIX/2018 Rady Miejskiej w Piasecznie w 
sprawie ustalenia szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie 
odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych 
odpadów zmienionej uchwałą nr 1594/LII/2018 Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 
17.10.2018r.   
Wyniki głosowania  
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: ZA (20) Krzysztof Cieślak, Agnieszka Czajkowska, Łukasz Kamiński, 
Dorota Kłos, Anna Kostyrka, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Jacek 
Łuczak, Artur Maicki , Adam Marciniak , Michał Mierzwa, Andrzej Mizerski, Jerzy Mościcki, 
Piotr Obłoza, Michał Rosa, Antoni Rosłon, Robert Widz, Magdalena Woźniak, Ewelina 
Wójcik, Katarzyna Wypych 
BRAK GŁOSU (2) Zbigniew Mucha, Józef Wierzchowski 
Uchwała została podjęta jednogłośnie 
 
10. Wolne wnioski 
 
Przewodniczący Piotr Obłoza odczytał pismo Wojewody Mazowieckiego o wynikach 
analizy oświadczeń majątkowych za rok 2018, złożonych przez Burmistrza Pana 
Zdzisława Lisa i Przewodniczącego Rady Miejskiej Piotra Obłozę. 
Przewodniczący Piotr Obłoza oficjalnie podziękował za wspólną, merytoryczną pracę w 
trakcie kadencji 2014-2018. Pogratulował radnym wybranym na kadencję 2018-2023. 
 
11. Zamknięcie obrad. 

Przewodniczący Piotr Obłoza stwierdził wyczerpanie porządku obrad, zamknął 53 sesję 
Rady Miejskiej w Piasecznie, o godz. 11:25 
  

Przewodniczący 

Rada Miejska w Piasecznie 

  
  

Przygotowała: Grażyna Wierzchowska 


